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Bilag til forsvarsministerens 

skrivelse af 31. maj 2007 

(Alm.del.) 

 

  

 

Spørgsmål nr. 26: 

Vil ministeren sikre, at det landsdækkende radiokommunikationsnet bliver på åbne standarder, 

som et enigt Folketing for et år siden besluttede, at det offentlige så vidt muligt skal benytte, og 

således at der kan benyttes og udvikles flere forskellige net i et samarbejde, således at fx Taxa-

branchen, busselskaber m.fl. ikke tvinges til at opgive deres nuværende systemer? 

Svar: 

Jeg har til brug for besvarelsen anmodet Finansministeriet om bidrag til besvarelsen.  

 

Finansministeriet har af Økonomistyrelsen fået følgende oplyst: 

 

”For så vidt angår vurderinger af, hvorvidt det nye radiokommunikationsnet er baseret på åbne 

standarder henvises til besvarelse af spørgsmål 4, herunder det i svaret vedlagte notat fra Gart-

ner om ”Anvendelsen af åbne standarder i forbindelse med SINE”. 

  

Som oplyst i besvarelse af spørgsmål 1 vil der fortsat være frekvenser til civilt brug, herunder til 

brug for transportvirksomhed m.v. Som oplyst i besvarelse af spørgsmål 1 samt besvarelse af 

spørgsmål 5 vurderes muligheden - for at det danske taximarked eller almindelige vognmands-

virksomheder kan forpligtes efter lovforslaget - ikke at være realistisk.”  

 

 

Forsvarsudvalget 
L 167 - Svar på Spørgsmål 26
Offentligt            


